

轻合金加工技术 **LIGHT ALLOY FABRICATION TECHNOLOGY** (月刊)

-中国 1964 年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 51 卷 总第 547 期, 2023 年第 3 期 (2023 年 3 月) 目录
Vol. 51 No.3 (Serial No.547) March 2023 DIRECTORY

目 录-DIRECTORY-

不断壮大的海湾地区铝产业

The growing aluminum industry in the Gulf region

1100 铝合金装饰箔表面条纹缺陷分析及其改善措施

Analysis and improvement of strips defects on the surface of 1100 aluminum alloy decorative foil

6082 铝合金模锻件工艺改进后组织性能

Microstructure and properties of 6082 aluminum alloy die forgings after process improvement

同轴送粉激光增材制造 Al-Zn-Mg-Cu 合金应力场数值模拟

Numerical simulation of stress field of Al-Zn-Mg-Cu alloy laser additive manufacturing based on coaxial powder injection under different processes

一体化铝型材前防撞梁系统碰撞分析

Collision analysis of integrated aluminum profile front anti-collision beam system

5182 铝合金易开盖开裂的原因与改善措施

Analysis and improvement of cracking issue of 5182 aluminum alloy easy-open end

Zn、Mg、Ga、Sn 元素对 Al-0.2Mn 铝空气电池阳极电化学性能的影响

Effect of Zn,Mg,Ga,Sn elements on the electrochemical performance of aluminum air battery anodes

2A12T4/6061T6 异种铝合金搅拌摩擦焊接接头性能分析

Microstructure and property analysis of friction-stir joint of 2A12T4/6061T6 dissimilar aluminum alloy

7050T7451 和 7150T7751 铝合金疲劳强度研究

Study on fatigue strength of 7050T7451 and 7150T7751 aluminum alloys

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: laft.paperopen.com, E-mail: qhjjgjs@163.com

* **Lw** 中外文献推荐 / **Lw** Recommended journal articles from China and abroad